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l. Na wniosek mieszkanc6w proszQ o zainstalowanie kilku opraw o6wietleniowych na ulicy
I-ubinowej w celu poprawy bezpieczenstwa mieszkaric6w a w szczeg6lnoSci dzieci
przechodzqpych t4 ulic4.
Proszg o wyja{nienie dlaczego Komenda Miejska Policji oraz Strazy Miejskiej onzymaly
o 50o/o rl2sz4 dotacjg od zaplanowanej wcze5niej w bud:Zecie miasta na 2016r. , na tak
zwane dodatkowe patrole piesze .

3. Na pro5bp pracownik6w Paistwowej Strazy Po2amej z jednostki przy ulicy Rolnej we
Woclawku , proszg o pomoc miasta w wybudowaniu boiska sportowego , kt6re bgdzie
stu2ylo zar6wno straZakom jak i okolicznym mieszkaicom .

W zal4szenit przekazujg szkic geodezyjny do tegoZ przedsigwzigcia.
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